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Styret ved Institutt for Journalistikk i Fredrikstad har gitt administrasjonen fullmakt til å innhente
takst på salg av bygget i Nabbetorpveien, samt priser på leie av alternative lokaler.

Vedtakene ble gjort i styrets møte i går, onsdag. Samtidig vedtok styret å igangsette en
strategiprosess som skal sluttføres innen utgangen av mars. Vedtakene kommer samtidig med at
både IJ-styret og medieorganisasjonene jobber for å sikre IJs finansiering i fremtiden. I dag,
torsdag, var styreleder Reidun Kjelling Nybø, administrativ leder Inger Brekke og Arne Jensen fra
Norsk Redaktørforening i møte med statssekretær Mina Gerhardsen for å redegjøre for driften ved
IJ og instituttets betydning for kompetanse og kunnskapsformidling i mediebransjen. Her kan du
lese protokollen fra gårsdagens styremøte.
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